
Protokół Nr l/2022

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej wraz z Komisją Oświaty, Kultury,
Zdrowia i Sportu mającego miejsce dnia 24 stycznia 2022 roku

w sali narad Urzędu Gminy So.śno

Wspólnemu posiedzeniu komisji, które trwało w godzinach 9:00-10:30 przewodniczył

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Mirosław Dominiak. Witając wszystkich obecnych na

spotkaniu dokonał otwarcia posiedzenia komisji, jak również po przedstawieniu radnym

porządku obrad poinformował zgromadzonych, iż posiedzenie najbliższej sesji, odbędzie się

stacjonarnie 27 stycznia 2022 roku o godzinie 9:00 w Gminnym Domu Kultury w Sośnie.

Oprócz radnych we wspólnym posiedzeniu komisji uczestniczyli także:

@ Wójt Gminy Sośno Leszek Stroiński;

* Skarbnik Gminy Sośno Honorata Warmbier;

* Sekretarz Gminy Sośno Piotr Dobrzański.

Na wstępie przystąpiono do omawiania projektów uchwał. Radni przeanalizowali projekt

uchwały dotyczący górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za

usługi w zakresie odbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz opróżniania

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.

Sekretarz gminy poinformował, iż górne stawki dotycz4 tych osób, które nie są obowipane do

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy w zakresie

odbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych (np. zakłady pracy). Zaproponowano

górne stawki opłat za jednorazowy odbiór odpadów zbieranych i odbieranych w sposób

nieselektywny w następujących wysokościach:

a) za pojemnik 1 10/120 l- 60,00 zł;

b) za pojemnik 2401- 95,00 zł;

c) za pojemnik 11001- 325,00 zł.

Jeżeli na terenie nieruchomości odpady komunalne będą zbierane i odbierane w sposób

selektywny, to górna stawka opłat miałaby wynosić:

a) za pojemnik 1 10/120 l- 55,00 zł;

b) za pojemnik 2401- 90,00 zł;

c) za pojemnik 11001- 305,00 zŁ

Ustalono, iż górna stawka opłaty za usługi w zakresie opróżniania zbiorników

bezodpływowych itransport nieczystości ciekłych wynosić będzie 22,00 zł za l m3 nieczystości
ciekłych.

Zmiana górnych stawek opłat za wspomniane usługi wiążą się ze wzrostem opłat za korzystanie

ze środowiska, cen energii i paliw oraz inflacji na przestrzeni ostatnich lat.
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Kolejny projekt uchwały, który również przedstawił sekretarz gminy, dotyczył

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziałów przedszkolnych

wszkołach podstawowych lub innych publicznych forrn wychowania przedszkolnego.

Zaproponowano radnym, aby dzieciom 6 - letnim i starszym, w przypadku dmgiego etapu

rekrutacyjnego do przedszkoli, zwiększyć licz% punktów do 35 punktów. Dotychczas było 15

punktów. Spowodowane jest to koniecznością przyjęcia dzieci 6-letnich odbywających

obowipkowe roczne przygotowanie przedszkolne. Druga zmiana w proj ekcie uchwały do tyczy

zwiększenia liczby punktów z 10 do 15 w przypadku, kiedy oboje rodziców albo rodzic

samotnie wychowujący pracuje zawodowo lub prowadzi działalność gospodarcz4,

gospodarstwo rolne lub działy specjalne, lub uczy się w trybie stacjonarnym. Wspomniano, iż

gdy liczba wniosków, które uzyskają taką samą liczbę punktów, przekroczy ilość wolnych

miejsc w przedszkolach, wnioski te będą szeregowane według daty urodzenia dziecka, od

najstarszej do najmłodszej. Przedmiotowy projekt uchwały ma charakter aktu prawa

miejscowego, wobec czego podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa

Kujawsko - Pomorskiego.

Kontynuując przedstawianie projektów uchwał sekretarz gminy omówił projekt dotyczący

pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu odnośnie organizacji publicznego transportu

zbiorowego na liniach komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej. Powiat

Sępoleński jako organizator transportu publicznego zawarł w sierpniu 2021 roku umowę

z operatorem transportowym na świadczenie usług związanych z komunikacją autobusową.

Pomoc gminy Sośno dla powiatu w wysokości 13 720,00 zł dotyczy organizacji przewozów

pasażerskich w 2022 r.

W dalszej części spotkania skarbnik gminy przedstawiła proponowane zmiany, które

należałoby wprowadzić w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Sośno na lata 2022-2029.

Zmiana WPF - u wiąże się ze zmianami w budżecie w 2022 roku. Kwota dochodów została

zwiększona o 1 847 284,19 zł, natomiast kwotę wydatków zwiększono o 2176 644,79 zł.

Wynik budżetu jest deficytowy i wg planu na dzień 27.01.2022 r. wynosi 329 360,60 zł

WWieloletniej Prognozie Finansowej gminy Sośno dokonano zwiększenia przychodów

w roku budżetowym o kwotę 329 360,60 zł. Przychody z tytułu kredytów, pożyczek i emisji

papierów wartościowych nie zmieniły się. Ponadto rozchody budżetu w 2022 roku i kwota

długu planowana na koniec 2022 roku również się nie zmieniły.

Skarbnik gminy przedstawiła także zmiany w budżecie na 2022 rok. Wyjaśniła radnym

z czego wynikają zwiększenia i zmniejszenia w poszczególnych rozdziałach i paragrafach.

Dokładnie wskazała, jakie czynniki wpłyn«ęły na kwotę wydatków.

2



Radna Maria Pieńkowska w nawiązaniu do zmian w budżecie gminy dopytywała panią

skarbnik o zwi«;kszony wydatek w kwocie 49 334,19 zł z przeznaczeniem na zwrot do budżetu

państwa nienależnie pobranej subwencji ogólnej za lata poprzednie - część oświatową za 2019

rok. Skarbnik gminy udzieliła radnej szczegółowej odpowiedzi.

Wszystkie przedstawione projekty uchwał wstępnie zostały przez radnych zaopiniowane

pozytywnie.

Radni przeanalizowali informację dotyczącą pozyskanych przez gminę środków

zewnętrznych w 2021 roku. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Dominiak oraz

Przewodnicząca Komisji (światy, Kultury, Zdrowia i Sportu Maria Pieńkowska zapoznali

radnych z planami pracy obu komisji, które radni będą realizować w tym roku.

W trakcie spotkania poruszono wiele tematów ważnych dla rozwoju gminy, m. in.

dopytywano wójta gminy o rekultywacj«:; wysypiska śmieci w Skoraczewie, inwestycję budowy

elektrowni wiatrowych na terenie naszej gminy oraz o remont ulicy Szkolnej w Wąwelnie.

Radny Stanisław Gackowski dopytywał wójta gminy czy to prawda, że w gminie Sośno

powstanie nowy posterunek policji. Ponadto chciał uzyskać odpowiedź czy firma wykonująca

remont ulicy Cichej w Sośnie uporz4dkuje plac na terenie po byłym dworcu PKP w Sośnie, na

którym składowała odpady powstałe w trakcie remontu przedmiotowej drogi.

Wójt gminy odpowiadaj ąc radnemu poinforrnował, że w sprawie powstania nowego posterunku

policji w naszej gminie przeprowadzana była tylko wizja lokalna. Natomiast jeżeli chodzi

o uporz4dkowanie placu na terenie po byłym dworcu PKP w Sośnie, wójt gminy zapewnił

radnego, iż zorientuje się w temacie i udzieli odpowiedź w terminie później szym.

Radna Wioletta Pacek wnioskowała o sprawdzenie stanu drogi gminnej w Ostrówku

i zgłoszenie reklamacji do wykonawcy odpowiedzialnego za wykonanie budowy wodociągu

we wspomnianej wsi. Radna podkreśliła, iż przedmiotowa droga w miejscach po przekopach

ulega zapadnięciu.

W związku ze zrealizowaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Mirosław Dominiak zamknął posiedzenie, dzi«;kując wszystkim za czynny udział.
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